
VALİ TAŞBİLEK İNÖNÜ MAHALLESİ’NİN SORUNLARINI DİNLEDİ

Gümüşhane Valisi Kamuran Taşbilek, Gümüşhane merkez ilçe mahallelerindeki
toplantılarına devam ediyor.
Vali Taşbilek, 11 Mart 2020 Çarşamba günü İnönü mahallesinde vatandaşlarla
buluştu.
Mahalledeki bir çay evinde yapılan toplantıya Vali Kamuran Taşbilek, Belediye
Başkan Yardımcısı Hakkı Gündüz, İnönü Mahallesi Muhtarı Ali Doğan, kamu kurumu
müdürleri ve mahalle sakinleri katıldı.
Toplantıda mahalle muhtarı Ali Doğan ve diğer mahalleli vatandaşlar tarafından
şu sorunlar dile getirildi.
1-Eski İŞKUR hizmet binasına Aile Hekimliği Ofisi yapılması.
2-İnönü Mahallesine Muhtar evi ya da Ofisi yapılması.
3-İnönü Mahallesi Yeni Camii yanında (heyelan olan bölge) Belediye tarafından
yapılacak 641 konutlu projenin içerisinde kalan 50 yıllık Mordut Caminin
akıbeti…
4-15 Şubat Caddesinde cumartesi günleri bir semt pazarı kurulması.
5- 15 Şubat Caddesinde açık çay bahçesi kurulması.
6-15 Şubat Caddesi yol kenarlarında kaldırım ve tretuvarların yapılması.
7-İnönü Mahallesi Fidanlık Semti küme evlerinde kentsel dönüşüm yapılması 8-15
Şubat caddesinden İŞKUR ve Çimenler Aparat evlerinin olduğu bölgeye köprü
yapılması.
9- Mahalledeki üst geçitin sökülerek alt geçit yapılması.
10-ŞOK Mağazası önünde bulunan trafo yağmurlu havalarda tehlikeli olmakta olup,
trafonun kabin içine alınması.
11-İnönü Mahallesi Kadirbeyli Caddesinde tehlikeli trafik akışının engellenmesi
için trafik ışığı ve trafik işaretlerinin konulması.
12-Aydın Doğan Spor Salonu önünden Kadirbeyli Caddesine inen yoldan, yağmurlu
havalarda akan suların yol boyunca trafik güvenliğini tehlikeye düşürecek
yoğunlukta su birikmekte olup suyun tahliyesi için menfez yapımı.
13-İnönü Mahallesi Tanjant yol üstündeki semt yolunun halen toprak olması nedeni
ile asfaltlanması.
14-Mordut Camii önünde bulunan asfalt yol üzerindeki çukurların kapatılması
15-İnönü Mahallesine yayın yapan ses sisteminin sağlıksız oluşu nedeniyle
sistemin eksikliğinin giderilmesi
16-Yüzme havuzu-Çimenler apart arası asfalt yola yama yapılması.

https://gumushanedenhaber.com/vali-tasbilek-inonu-mahallesinin-sorunlarini-dinledi/


Toplantıda dile getirilen sorunlar Valilik görevlilerince kayda geçirildi. Bu
sorunların ilgili kurumlara resmi yazı ile iletileceği öğrenildi.




